
 

 

Efterladte cykler 
 
Kære naboer og medlemmer af grundejerforeningen, 
  
Der er over det seneste stykke tid med jævne mellemrum efterladt en del cykler her på vores vej 
og på vores omkringliggende stier, såfremt at det er nogen her fra vejen der efterlader cykler, 
opfordres der hermed fra bestyrelsens side til også at skaffe dem af vejen igen hurtigst muligt, 
enten ved at tage sin cykel hele vejen med hjem til sig selv, eller også ved at stille den tilbage 
hvorfra man har lånt den, hvis nogen andre savner den.  
 
Blot en venlig opfordring fra bestyrelsens side til at tage en snak internt herom, det er dels træls 
hvis nogen savner en cykel og den så står her hos os, og dels for at vi som naboer ikke gider at se 
på efterladte cykler eller bruge tid på at fjerne dem. 
  
Venlig hilsen 
Bestyrelsen 


